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Dagsorden bestyrelsesmøde den 18/4 2025 
 

 

Tilstede: Johs., Birthe, Bent, Michael, Martin Troels 

Fraværende: 

Referent: Troels 

 

A.D. 1 Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde. 
Kort orientering om hvor langt opgaven er:  
- Generator 
- Tællelav 
- Skydning i Vingsted 
- Trofæaften 
- Bukke, hjorte og anderegelsæt 
- Ulfborg 
- Lars Karlskovs jord 
- Ansøgning skurvogn+ solceller 
- Vedtægter 
- Nøgler 

- Generator: Shell Billund vil gerne give et 
overslag på hvad det kommer til at koste.- Johs. 
følger op. 
- Tællelav: Intet foretaget. – Birthe følger op. 
- Skydning Vingsted: Baner booket, gæster er 
velkomne.  
- Trofæaften: Ann har skrevet med Kenneth. Vi 
afventer formandens møde med de øvrige 3 
foreninger.  
- Bukke, hjorte og anderegelsæt: Forslag er 
udsendt.  
- Ulfborg: Hjortebanen er booket. 
Feltskydningsbanen er for dyr og lejes ikke.  
- Lars Karlskovs jord: Ann har rykket Niels 
Søndergård fra forbundet. Ann følger op.  
- Ansøgning skurvogn + solceller: Vi kan ikke nå 
at søge i denne omgang, Birthe følger op på 
hvornår vi kan søge igen. Michael undersøger 
priser.  
Bent undersøges hvad der skal laves ved 
gulvet.  
- Vedtægter: Birthe og Troels er ikke kommet 
videre.   
- Nøgler: Bent skifter låsecylinder i skurvognen. 
Bithe laver nøgleliste.    

A.D. 2 Bladet 2025 
 
 

Bladet 2025 godkendt.  

A.D. 3 Bukke, hjort og anderegelsæt 
 
 

- Drøftelse omkring reglen om arealerne 
friholdes for jagt en uge før forenings- 
og markjagt.  
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- Der er enighed i bestyrelsen om at fra 1 
september til 15 september er der 
ingen trækjagt.  

- Fra 15 september til 31 januar er der 
mulighed for at sætte sig på trækjagt på 
engen og Lorentzens. Dog er alle 
arealer helt lukket for trækjagt 5 dage 
før fællesjagter.   

A.D. 4 Kunstgrave 
 
 

- Forslag om at få gang i gravjagt. 
- Johs har undersøgt hvordan der kan 

laves 2-3 rævegrave. 
- Prisforslag cirka 4000 kr. pr. kunstgrav.  
- Forslag om at lægge en i syd, kirken og 

Langelund.  
- Det skal undersøges ved lodsejere 

hvorvidt det er i orden med dem at der 
anlægges kunstgrave. → Ann og Birthe 
følger op med lodsejer.   

A.D. 5 Uddelegering af opgaver 
 
 

- Punktet rykkes til næste 
bestyrelsesmøde. 

- Bestyrelsens opgave er at overveje 
hvilke opgaver de kan se i 
jagtforeningen.   

A.D. 6 Jagtansvarlig fællesjagter/markjagter 
 
 

- Rykkes til næste bestyrelsesmøde.  

A.D. 7 Strategier og mål 
 
 

- Drøftelse af hvordan får vi flere unge til 
at blive medlem af Ringive jagtforening. 

- Birthe prøver at række ud til forbundet. 
- Til næste bestyrelsesmøde bør det 

overvejes hvilke personer der kan 
hjælpe med hvilke opgaver.     

A.D. 8 Evt.  
 

- Der gives en bårebuket til Knud 
Kristensen til en værdi af maks. 300 kr. -
> Johs følger op. 

- Punktet jægerråd skal være på 1 
Orientering fra sidste bestyrelsesmøde. 

- Datoer for bestyrelsesmøder på 
hjemmesiden. Emner medlemmerne 
ønsker bestyrelsen skal behandle skal 
være sekretæren i hænde senest 14 
dage inde bestyrelsesmøderne.  

- Vi skal byde ind på hundeaktiviteter. – 
Birthe følger op.  
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- Forslag om til aktivitetsdag om året.- 
skal tages op igen, når vi kommer 
tættere på bukkejagten 2026.   

- Forslag om at der til fælles jagter er 
afstemning om hvilket medlem der skal 
være årets jæger. – Der stemmes 
blandt foreningens medlemmer på 
sæsonens sidste fælles jagt.  

- Det foreslåes at der til 
generalforsamlingen 2026 stilles et 
forslag om at hæve prisen for årskort 
med 50-100 kr.  

- Priserne for vildtet drøftes. – Birthe og 
Troels udarbejder forslag.  

- Forslag til aktiviteter med de 3 øvrige 
jagtforeninger.  

 


